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Segona onada de la Covid-19

La tan temuda tercera
onada de la pandèmia ja
ha deixat de ser una ame-
naça més o menys difusa i
s’ha convertit en una pers-
pectiva gairebé inevitable
a parer dels experts. I això
és així essencialment per
la tossuderia de les xifres
sanitàries, que en les dar-
reres hores no han fet sinó
evolucionar a pitjor a Ca-
talunya, quan encara no
s’ha entrat de ple en les
festes de Nadal, un pe-
ríode de l’any en què es
multipliquen les conduc-
tes de risc com ara les tro-
bades socials.

De tots els indicadors,
un dels que més es tenen
en compte és el de la velo-
citat de propagació del co-
ronavirus, que ahir es va
situar en 1,11, quan el dia
abans tot just estava en
0,94. Aquest repunt amo-
ïna especialment, ja que
quan aquest valor és supe-
rior a 1 –i aquí feia setma-
nes que això no era així–,
el manual no escrit de con-
tenció de la Covid recoma-
na prendre mesures ja re-
actives. Pel que fa al nom-
bre d’ingressats a les UCI
dels hospitals, una altra
dada de referència clau,
ahir es va elevar a 351, set
més que la vigília, mentre
que el risc de rebrot, un va-
lor que mesura l’índex de
creixement potencial de la
pandèmia, també s’ha in-
crementat en 38 punts: ha
passat de 181 a 219 en tot
just 24 hores de marge.
Segons un estudi elaborat
el mes passat impulsat pel
Ministeri de Sanitat i l’Ins-
titut Carles III, l’11,6%
dels catalans ja han gene-
rat anticossos –el 9,9% al
conjunt de l’Estat.

Pels epidemiòlegs, les
dades adverses revelen
que, molt possiblement, ja
es comencen a notar els
efectes del pont de la Pu-
ríssima, quan es van poder
veure imatges d’aglomera-
cions en grans artèries co-
mercials. La consellera de
Salut, Alba Vergés, de vi-
sita ahir a Tremp, no va

voler establir una relació
de causa-efecte en aquest
sentit, tot i que sí que va
admetre que seguia “amb
preocupació” l’evolució de
la situació. De cara als dies
o setmanes més imme-
diats, també va reconèixer
que no s’espera que hi hagi
un descens, ni tan sols una
estabilització, en la propa-
gació del virus –“les pre-
visions no són bones”– i al-
hora va demanar prudèn-
cia abans d’adoptar mesu-
res com ara un nou endu-
riment de les restriccions:
“Fa pocs dies d’aquest can-
vi de tendència i cal veure
com s’acaba concretant”,
va reflexionar, tot i que
també hi va afegir que,
si l’escenari no millora,
s’intervindrà. “Si hem de
fer alguna cosa, ho direm
quan la feina estigui feta,
però no abans”, va reblar
la consellera.

La portaveu del govern,
Meritxell Budó, sí que veu
una probable relació direc-
ta entre les imatges d’aglo-

meracions del pont i l’aug-
ment de la velocitat de
transmissió del virus. La
també consellera de la
Presidència va admetre
que “les dades s’estan
complicant” i demanava
un marge de dos o tres dies
per comprovar si es confir-
ma el canvi de tendència
que assenyalen les dades
abans d’anunciar ajustos
en el pla dissenyat per a
les festes nadalenques.
“Hi haurà Nadal, però se-
gons les dades que hi hagi
es durà a terme amb unes
mesures o unes altres”, va
advertir. Si finalment cal
introduir canvis en el pla,
la previsió és que s’expli-
quin abans que finalitzi
aquesta setmana.

Budó va constatar que
ara per ara els indicadors
epidemiològics no perme-
ten avançar de tram –ac-
tualment tot el país està
en la fase 1, si bé s’han
flexibilitzat algunes me-
sures– i, per tant, no es
podrà incrementar, per
exemple, el límit del 30%
de l’aforament a l’interior
de bars i restaurants. En la
seva compareixença set-
manal posterior a la re-
unió del consell executiu,
la portaveu va obrir la por-
ta a la possibilitat d’una re-
obertura asimètrica, és a
dir, que els territoris que
registrin unes dades més
bones passin de fase, però
la resta, no. Tots aquests
escenaris dependran, és
clar, de l’evolució de la fa-
mosa Rt (velocitat de pro-
pagació), del nombre de
nous infectats i de la quan-
titat de persones ingressa-
des a les UCI.

Consumir als bars
Malgrat l’incipient canvi
de tendència, la consellera
va animar a dinamitzar el
sector de la restauració:
“No hi ha res que faci pen-
sar que no puguem anar a
bars i restaurants a consu-
mir.” Mentrestant, el vice-
president de la Genera-
litat, Pere Aragonès, ara
president en funcions, de-
manava via Twitter la col-
laboració de la ciutadania
per reduir l’activitat social
que sigui “prescindible”.

El que sí que es preveu
és que aquest cap de set-
mana (inclòs el divendres)
el confinament perimetral
municipal passi a ser co-
marcal. En el cas de l’Alt
Urgell, el govern compta
a poder-hi incloure Andor-
ra d’acord amb la realitat
transfronterera, pendent,
però, de la intercessió dels
ministeris de l’Interior i
d’Afers Estrangers. ■

a La velocitat de contagi es dispara de 0,94 a 1,11 en només un dia i Salut admet que les previsions a curt termini
“no són bones” a El govern es dona tres dies de marge per revisar els plans si es confirma el canvi de tendència

La pandèmia es desboca de
nou a les portes de Nadal

F. Espiga / E. Bella
BARCELONA

“Hem d’esperar dos
o tres dies per veure
si es confirma el canvi
de tendència que
observem”
Meritxell Budó
CONSELLERA DE LA PRESIDÈNCIA

Façana de la residència Fiella de Tremp, on el coronavirus ha fet estralls ■ ACN

“Les dades no són
bones. Demanem
col·laboració: cal que
reduïm tota activitat
social prescindible”
Pere Aragonès
VICEPRESIDENT DE LA GENERALITAT

La consellera de Salut, Alba
Vergés, va defensar ahir des
de Tremp l’actuació de la
Generalitat en el cas de la
residència Fiella de gent
gran d’aquest municipi, on
ja han mort 55 ancians arran
d’un brot de coronavirus.
Segons Vergés, el dia 20 de
novembre, l’endemà que es
detectés el primer positiu en
una treballadora del centre,
ja es va fer un cribratge a tot
el personal, així com als resi-
dents. Vuit dies després, el
28, es va intervenir el centre

“Les previsions no
són bones. Si hem
d’actuar ho farem,
com hem fet al llarg
de la pandèmia”
Alba Vergés
CONSELLERA DE SALUT

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

Les frases

i es van contractar 22 perso-
nes de suport a la plantilla.
Pel que fa al possible incom-
pliment dels protocols per
part de l’antiga direcció de
la residència, la consellera
va dir que escatir-ho és
competència del Departa-
ment de Treball, Afers So-
cials i Famílies a través de
l’expedient sancionador que
ja té obert. Alhora, però, sí
que va admetre que des del
mes de juliol passat no es
feia una revisió exhaustiva
d’aquest equipament. “Po-

dem fer autocrítica sobre el
que ha passat, però el que
ens cal ara és poder actuar”,
hi va afegir. Amb relació a la
petició d’informació de la
fiscalia de Lleida, Vergés va
assegurar que hi col·labora-
ran i que hi enviaran “totes
les dades” que els siguin re-
querides al llarg d’aquesta
setmana. Fins ahir, 55 avis
de la residència han mort
per la Covid-19, tres han
mort per altres circumstàn-
cies i hi ha 25 usuaris posi-
tius de coronavirus.

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

Salut defensa l’actuació a la residència de Tremp

cfarre
Resaltado
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Resaltado
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El Consorci d’Aigües de Tarragona fa pública la convocatòria per a la presentació d’ofertes per l’adjudicació del
contracte referent a “CONTROL QUALITAT ALS DIPÒSITS CAT: ESPECTROFOTOMETRIA, FLUORESCÈN-
CIA I POTENCIAL REDOX ONLINE”

La documentació referent al concurs es pot consultar a la pàgina web www.ccaait.cat
Consorci d’Aigües de Tarragona. Oficina de Contractació (Autovia T-11, km 14 - 43006 TARRAGONA. Tel. 977636207).

Josep Xavier Pujol Mestre ■ Director gerent                                                  Constantí, 16 de desembre de 2020

EXP. 172/2020

CONTRACTACIÓ SUBMINISTRAMENT
Presentació d’ofertes

Pressupost (abans d’IVA):

Termini d’execució:

Procediment d’adjudicació:

Data límit de presentació d’ofertes:

Documentació a presentar:

Obertura de pliques:

86.923,00 €

3 anys

obert

13-gener-2021, a les 10:00

L’exigida als plecs

15-gener-2021, a les 10:00, a les oficines del CAT
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El Consorci d’Aigües de Tarragona fa pública la convocatòria per a la presentació d’ofertes per l’adjudicació del
contracte referent a “SERVEI INTEGRAL D’IMPRESSIÓ, ESCANEIG I FOTOCOPIAT DE DOCUMENTS”

La documentació referent al concurs es pot consultar a la pàgina web www.ccaait.cat
Consorci d’Aigües de Tarragona. Oficina de Contractació (Autovia T-11, km 14 - 43006 TARRAGONA. Tel. 977636207).

Josep Xavier Pujol Mestre ■ Director gerent                                                     Constantí, 16 de desembre de 2020

EXP. 165/2020

CONTRACTACIÓ de SERVEI
Presentació d’ofertes

Pressupost anual (abans d’IVA):

Termini d’execució:

Procediment d’adjudicació:

Data límit de presentació d’ofertes:

Documentació a presentar:

Obertura de pliques:

Lot 1: 11.500 €

Lot 2: 6.800 €

5 anys

obert

13-gener-2021, a les 10:00

L’exigida als plecs

22-gener-2021, a les 10:00, a les oficines del CAT

“No té cap data exacta.” El
ministre de Justícia, Juan
Carlos Campo, es desdiu
ara de l’anunciada pressa
amb la reforma del Codi Pe-
nal per reescriure-hi el de-
licte de sedició –fixat en
l’article 544– i que ell ma-
teix havia promès el 13 de
novembre que estaria
“abans de final d’any”. “Hi
estem treballant, és un
compromís, però no tinc
cap data exacta”, va confes-
sar Campo ahir en l’antepe-
núltim Consell de Minis-
tres del 2020. El titular de
Justícia desfà la urgència
que tenia el president
d’Unides Podem al Con-
grés, Jaume Asens, i no go-
sa ni dir si la reforma del Co-
di Penal –de la qual depèn
una rebaixa de la condem-
na als presos polítics en tot
el que no sigui malversa-
ció– s’enllestirà abans de
les eleccions al Parlament
del 14 de febrer o més tard.

A Campo li importa més
la solidesa de la reforma
que el calendari que ell es va
fixar. “L’important és que
els textos que arribin al
Consell de Ministres siguin
raonables i sensats i tin-
guin el contrast de l’harmo-
nització del dret europeu”,
va esgrimir. Tot i que
Schleswig-Holstein és un
dels indrets que han ferit
l’orgull de la justícia espa-

nyola per les euroordres fa-
llides de Pablo Llarena,
Campo té el Codi Penal ale-
many com a model: “Estem
examinant el que diuen el
Codi Penal alemany, el
francès, el portuguès i l’ita-
lià per oferir a la ciutadania
el text que mereix.”

Quan se li va preguntar
per la concessió d’indults,
va defensar que no tindrà
“cap apriorisme” a l’hora
d’aprovar-los, fins i tot en el
cas que tinguin en contra
l’informe de la fiscalia i del
tribunal sentenciador. I va

posar com a exemple el que
ahir va fer el Consell de Mi-
nistres sense el més mínim
soroll per part de l’oposició:
“Teníem quatre indults:
dos d’aquests tenien els dos
informes favorables i els al-
tres dos tenien l’informe
negatiu del fiscal. Cal veu-
re, cas per cas, el que diuen
el tribunal sentenciador,
els perjudicats, institu-
cions penitenciàries i el fis-
cal i sobre això fer una valo-
ració. Cap a priori. Quan
arribi el moment s’estudia-
ran un per un com es fa

amb tots.”
El Congrés, al seu torn,

va aprovar ahir la proposta
del PSOE i Podem que vol li-
mitar el poder judicial en
funcions i evitar un altre
cas Lesmes. Amb el man-
dat caducat des del desem-
bre del 2018, el president
del CGPJ i del Suprem, Car-
los Lesmes, que ja ha col·lo-
cat una vintena de magis-
trats dretans afins, es dis-
posa a col·locar demà nous
magistrats en vacants
–fins i tot la presidència de
la sala social de l’Audièn-
cia– per escorar així la judi-
catura encara més a la dre-
ta. “Fa dos anys que Les-
mes és president del CGPJ
de manera il·legal, i fa i des-
fà i col·loca afins per blindar
una hegemonia d’ultradre-
ta”, denunciava la diputada
d’ERC Carolina Telechea.
Molt dur va ser Jaume
Alonso-Cuevillas (JxCat),
que va carregar contra
“una justícia del Conde de
Romanones”. “No sé si fan
comptes però quan els mili-
tars diuen «afusellar 26 mi-
lions de fills de puta» en-
tren també en el contin-
gent. Senyors del PSOE,
despertin-se! No formen
part de l’equació i aniran
per vostès també. I amics
de Podem: volíeu assaltar
els cels però esteu tan enca-
denats a la casta que heu
canviat podem per tra-
guem.” La proposta del
PSOE i Podem per evitar
que el CGPJ en funcions
s’extralimiti va rebre el vot
a favor d’ERC, el PDeCAT,
el PNB i EH Bildu; l’absten-
ció de JxCat, i el no del PP,
Vox i Cs. Pedro Sánchez
fins i tot va telefonar ahir a
Pablo Casado però no va ob-
tenir cap concessió en un
PP que no té cap incentiu
per renovar el CGPJ ni el
Tribunal Constitucional
(hi té majoria de vuit a
tres). ■

David Portabella
MADRID

Campo avisa que la reforma
de la sedició “no té data”
a El ministre de Justícia alenteix el canvi del Codi Penal i desfà la pressa d’Asens a Defensa l’indult,
quan s’hi oposen el fiscal i el jutge a El Congrés aprova limitar el poder judicial en funcions

El Tribunal General de la Unió
Europea (TGUE) va rebutjar
ahir com a inadmissible el re-
curs presentat pel líder d’ERC,
Oriol Junqueras, en contra de
la decisió del president del Par-
lament Europeu, David Sassoli,
de deixar vacant el seu escó a
l’Eurocambra arran de les deci-
sions de tribunals i autoritats
electorals espanyoles. “El pre-
sident del Parlament Europeu
no va fer més que transmetre a

El ministre de Justícia, Juan Carlos Campo, ahir en la compareixença posterior al Consell de Ministres ■ CHEMA MOYA / EFE

la institució informació sobre
una situació jurídica preexis-
tent, derivada exclusivament
de les decisions de les autori-
tats espanyoles”, conclou el Tri-
bunal. Junqueras havia pre-
sentat el recurs a la justícia de
la UE contra la decisió de dei-
xar vacant l’escó després del
vet de la Junta Electoral Cen-
tral i del Tribunal Suprem, que
el convertien en il·legible tot i la
sentència a favor del TJUE.

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

No del TGUE a Junqueras per l’escó
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Ajuntament de 
Sant Pere Sallavinera

EDICTE
sobre l’aprovació de l’Avanç de planejament del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal de Sant
Pere Sallavinera.
El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària celebrada el 29 de setembre de 2020, va adoptar, per
unanimitat, l’acord següent:
Primer.- Aprovar l’Avanç de planejament del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal de Sant Pere
Sallavinera, redactat per l’equip AAUP arquitectes SLP, dirigit per l’Arquitecte Sr. Jordi Romero
Sabi, acomplint l’encàrrec de la Diputació de Barcelona, gestionat per l’arquitecta Sra. Carolina
Cabrera Díaz, d’acord amb el text que consta diligenciat a aquests efectes a l’expedient d’urba-
nisme municipal, que es compon dels documents següents:
* Memòria de l’Avanç del Pla, informació, ordenació i síntesi d’alternatives considerades, amb an-
nexos:
- Document inicial estratègic amb avaluació ambiental.
- Informe d’espais lliures.
- Plànols d’informació.
- Plànols d’ordenació.
* Programa de participació ciutadana del POUM de Sant Pere Sallavinera, aprovat per la Corpo-
ració municipal, en sessió plenària celebrada el dia 24/04/2019.
Segon.- Acompanyar el Programa de participació ciutadana del POUM de Sant Pere Sallavinera,
que va ser aprovat per la Corporació municipal en la sessió plenària celebrada el dia 24/04/2019,
a la documentació que conforma l’Avanç del planejament del Pla d’Ordenació Urbanística Munici-
pal de Sant Pere Sallavinera, que serà objecte d’informació pública, de la forma que s’indica en el
punt tercer del present acord.
Tercer.- Exposar a informació pública l’Avanç de planejament del Pla d’Ordenació Urbanística
Municipal de Sant Pere Sallavinera aprovat, durant el termini de 45 dies hàbils, mitjançant la pu-
blicació d’aquest acord al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, al Butlletí Oficial de la Pro-
víncia de Barcelona, als diaris El Punt Avui i Regió 7, al tauler d’edictes i a l’ e-Tauler, per tal que
tota persona interessada pugui examinar-los, formular les consultes que estimi oportunes i pre-
sentar quantes aportacions, suggeriments o reclamacions consideri adients.
Quart.- Trametre una còpia de l’avanç de planejament del Pla d'Ordenació Urbanística Municipal
a l’Oficina Territorial d’Avaluació Ambiental dels Serveis Territorials del Departament de Territori i
Sostenibilitat per tal que n’emeti el document de referència, previst per l’article 86 bis del Text Re-
fós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, consolidat amb les modificacions introduïdes per la Llei
3/2012, de 22 de febrer, de modificació del text refós de la Llei d’Urbanisme, aprovat pel Decret
Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, i l’article 20 de la Llei 6/2009, de 28 d’abril, i als Serveis Territo-
rials d’Urbanisme a la Catalunya Central del Departament de Territori i Sostenibilitat per tal que
n’emeti l’informe urbanístic i territorial previst per l’article 86 bis 1.a) del mateix TRLUC abans es-
mentat.
El que es fa públic per a general coneixement, als efectes previstos a l’article 8 del text refós de la
Llei d’Urbanisme de Catalunya i als articles 21, 22, 23, 101 i 106 del Reglament de la mateixa
Llei.
Sant Pere Sallavinera, 7 de desembre de 2020.
L’Alcalde,
Matias Bosch Bacardit

’any 1988, amb la integració
europea com a rerefons, Ba-
den-Württemberg, la Llombar-

dia, Roine-Alps (avui Alvèrnia-Roi-
ne-Alps) i Catalunya van decidir
unir esforços per participar activa-
ment en la construcció europea i, al
mateix temps, internacionalitzar
els quatre territoris a partir d’ac-
cions conjuntes. Era el naixement
dels Quatre Motors per a Europa,
una xarxa de cooperació amb vo-
luntat d’incidir en àmbits com
l’economia, la innovació o la cultura
i que, més de trenta anys més tard,
s’ha consolidat com un punt de re-
ferència i un model a seguir.

Ens enfrontem ara a un context
especial i complex, en el marc de la
Covid-19, que requereix més que
mai la col·laboració i cooperació
entre territoris. La pandèmia ha
afectat de ple la nostra vida diària i
ha impactat en els nostres teixits
socials i econòmics. Darrerament
hem viscut una segona onada que
ha colpejat la gran majoria de pa-
ïsos europeus. Es tracta d’una si-
tuació altament complexa que,
sens dubte, ens obliga a respondre
conjuntament. De fet, la presidèn-
cia catalana dels Quatre Motors
per a Europa que va assumir Cata-
lunya el passat mes de setembre a
Milà té com a principal objectiu la
recuperació social i econòmica a

L

partir dels efectes de la pandèmia.
Precisament en aquesta línia,

des dels Quatre Motors per a Euro-
pa es va donar una importància
central a la tasca específica per fer
front a les conseqüències de la Co-
vid-19. És essencialment aquest
l’esperit fundacional de la xarxa i el
camí a seguir, des de la cooperació
i l’intercanvi d’experiències i bones
pràctiques.

L’Agenda 2030, mitjançant els 17
objectius de desenvolupament sos-
tenible (ODS), és i serà la guia a
través de la qual podem fer front a
tots els reptes que el present i el
futur ens deparen. La reconstruc-
ció de les nostres societats des-
prés de la Covid-19 ens ha de per-

metre superar aquesta crisi des de
valors tan fonamentals com la
igualtat d’oportunitats i la sosteni-
bilitat.

Des dels Quatre Motors per a
Europa ens hem conjurat per avan-
çar decididament cap a l’assoli-
ment dels ODS marcats a escala
global, i estimular les cinc grans
àrees definides a l’Agenda 2030: el
planeta, les persones, la prosperi-
tat, la pau i les aliances. Ho fem, de
fet, ja com una aliança de territoris
i fent-nos nostra una d’aquestes
cinc grans àrees que inclou l’agen-
da de les Nacions Unides. I ho fem
perquè tenim el convenciment que
només ens en sortirem si som ca-
paços de sortir-nos-en col·lectiva-

ment.
L’Agenda 2030 va intrínseca-

ment lligada al Pacte Verd Europeu,
que té com a objectiu la millora del
benestar de les persones mitjan-
çant un full de ruta per tal que Eu-
ropa sigui climàticament neutra
d’aquí al 2050. Els Quatre Motors
per a Europa hem donat el nostre
ferm suport als seus objectius i ini-
ciatives en una declaració recent
dels responsables de Medi Am-
bient als nostres territoris. La Co-
vid-19 ens obliga a repensar dinà-
miques i línies d’actuació, especial-
ment en tot allò que fa referència a
l’economia circular i la sostenibili-
tat.

És precisament per aquest mo-
tiu que l’hem de considerar un
marc indispensable no només per
a una recuperació verda dels efec-
tes devastadors de la pandèmica
sinó per a aquest canvi de model
que passa, entre d’altres, per una
transició energètica.

Baden-Württemberg, la Llom-
bardia, Alvèrnia-Roine-Alps i Cata-
lunya tenim clar que la recepta de
futur per a les nostres societats va
lligada a les persones i al planeta.
És el que ens hem autoimposat
com a Quatre Motors per a Europa
i és aquest, i només aquest, el camí
que donarà resposta al repte global
que tenim com a societat.

Quatre Motors per a Europa
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Plaques fotovoltaiques en un teulat d’un edifici ■ GEOTERMIA

Bernat Solé
Conseller d’Acció Exterior, Relacions Institucionals i Transparència en representació dels Quatre Motors per a Europa

“La factura emesa per
Jaume Cabaní a la Plata-
forma Pro Seleccions Es-
portives Catalanes és fal-
sa, i en tenien coneixe-
ment Xavier Vinyals, pre-
sident de la Plataforma, i
Cabaní.” Ho sosté la Guàr-
dia Civil en un nou informe
sobre el cas del finança-
ment d’independentistes
catalans, que dirigeix el ti-
tular del jutjat d’instrucció
número 1 de Barcelona,

Joaquín Aguirre.
La factura, de 10.559 eu-

ros i pagada l’agost del
2017, recull els conceptes
de manteniment de termi-
nal fix, sis ordinadors por-
tàtils, la xarxa interna i un

servidor. La Guàrdia Civil,
però, sosté que és falsa des-
prés d’interrogar, el no-
vembre passat, tres treba-
lladors de la Plataforma, els
quals asseguren –segons la
Guàrdia Civil– que els ordi-

nadors que tenien “eren
vells” i només es formata-
ven. El jutge Aguirre inves-
tiga si Cabaní, que el 2018
va marxar a viure a Water-
loo, és l’informàtic que faci-
lita el suposat finançament
il·legal de l’expresident
Puigdemont, a través del
desviament de subven-
cions i la transformació en
criptomonedes perquè se’ls
perdi el rastre. Per això, la
investigació se centra en
malversació i també en
blanqueig de capital. El jut-
ge Aguirre va demanar una
ordre europea d’investiga-
ció de comptes de Cabaní, i
ja té un fiscal alemany d’in-
terlocutor assignat. A Ca-
baní, a qui ja han registrat
tres comptes bancaris i de-
claracions a Hisenda des
del 2016, el consideren el
gestor dels donatius als exi-
liats, com ara la transferèn-
cia de 10.000 euros de l’As-
sociació Units per al Fo-
ment de la Cohesió i la Cata-
lanitat. ■

Mayte Piulachs
BARCELONA

a Ho sosté la Guàrdia
Civil en un nou
informe després
d’interrogar empleats

La factura de Cabaní a la
Plataforma “és falsa”

Còpia de la factura de Cabaní a la Plataforma Pro Seleccions
Esportives Catalanes el 2017, en el sumari ■ EPA

Els militants de la CUP vo-
ten telemàticament avui i
demà fins a mitjanit les
llistes definitives que la
formació proposa per a les
eleccions del 14-F. Darrere
l’exalcaldessa de Badalona
Dolors Sabater –també
pendent de ser ratificada,
això sí, per l’assemblea de
Guanyem Catalunya–, a la
llista per Barcelona hi figu-
ren el diputat Carles Riera
i l’exdiputada Eulàlia Re-
guant, i en els següents
llocs s’hi situen Xavi Pelli-
cer, portaveu d’Alerta Soli-
dària, i Basha Changuerra,
impulsora de l’entitat so-
cial feminista AfroFem
Koop. L’actual diputada
Maria Sirvent hi és al setè
lloc. A Girona, la llista l’en-
capçalen l’alcalde de Celrà,
Dani Cornellà, i l’advocada
Montserrat Vinyets. A
Tarragona, la cap de llista
és la regidora a la capital,
Laia Estrada, seguida del
reusenc, també edil, Edgar
Fernández. A Lleida, el nú-
mero 1 és Pau Juvillà, refe-
rent de la insubmissió al
servei militar, seguit de
Nogay Ndiaye, destacada
defensora dels drets dels
temporers. ■

LaCUP
proposa Riera
i Reguant rere
Sabater

Redacció
BARCELONA
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